
PROTOKÓŁ NR XXII/12 

z posiedzenia XXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 26 kwietnia 2012 r. 
 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 

W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1 i 2 

Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.  

Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 

sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za marzec 2012 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie następujących uchwał: 

1) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XVIII/130/11 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

30 listopada 2011 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Narkotycznych i Innych Uzależnień na 

rok 2012 w Gminie Wyszków; 

2) w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Olszance; 

3) w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Łosinnie; 

4) w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Skuszewie i przekształcenia w Szkołę 

Filialną podporządkowaną organizacyjnie Szkole Podstawowej nr 3 im. Jana Hempla 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół „Rybienko Leśne” w Wyszkowie; 

5) w sprawie przekazania Gminie Brańszczyk odcinka ul. Dębowej (drogi gminnej nr 

440773W) położonej w miejscowości Leszczydół Nowiny; 

6) w sprawie nadania nazw ulicom (w Lucynowie Dużym); 

7) w sprawie nadania nazw ulicom (w Natalinie); 

8) w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w trybie przetargu i wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków; 

9) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków; 

10) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Wyszkowa dla obszaru ul. Sosnowej; 

11) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Wyszkowa dla obszaru obejmującego osiedle „Zakręzie”; 

12) w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Leszczydół Działki na lata 

2012 – 2019; 

13) w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 

– 2043; 
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14) w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2012 r.; 

15) w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na 2012 rok; 

16) w sprawie ustanowienia sztandaru miasta Wyszków. 

9. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Wyszków z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2011 rok”. 

10. Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie Wyszków. 

11. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Stałych Rady Miejskiej za 

2011 rok. 

12. Zapytania i wolne wnioski. 

13. Zamknięcie obrad. 
 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

w punkcie: 

 8 - Stanowiska Rady Miejskiej w Wyszkowie w sprawie promocji obowiązku wnoszenia 

opłaty abonamentowej oraz systemowego rozwiązania problemu finansowania mediów 

publicznych; 

 9.17. - uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXVI/273/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie 

z dnia 30 kwietnia 2009 r. w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów 

zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa), przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży, jak i w miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania na terenie Gminy 

Wyszków miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za -15, przeciw – 0, wstrzym. się – 4), zmiany 

w porządku obrad zostały przyjęte. 
 

Ad.3. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się 

– 0) został wybrany P. Stanisław Nasiadka. 
 

Ad.4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 

1.  P. Władysław Dudzik; 

2.  P. Jan Dziubłowski; 

3.  P. Kazimierz Turek. 

 

Ad. 5. 

Protokół z ostatniej XXI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 29 marca 2012r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Burmistrz – P. G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za marzec 2012r. (załącznik nr 2 do protokołu). 
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Ad. 7. 

Zapytań nie zgłoszono. 
 

Ad. 8. 

P. Sosnowska odczytała treść Stanowiska Rady Miejskiej w Wyszkowie w sprawie 

promocji obowiązku wnoszenia opłaty abonamentowej oraz systemowego rozwiązania 

problemu finansowania mediów publicznych.  

P. Chodkowski uważa, że uzasadnienie dotyczące podjęcia powyższego stanowiska, zawarte 

już jest w samej treści stanowiska. Faktem jest, że każdy obywatel wiele zawdzięcza telewizji 

publicznej, np. ochronę dziedzictwa i pamięć o ludziach, którzy przed nami żyli 

i funkcjonowali. To stanowisko, to również obrona porządku prawnego i zapewnienie 

telewizji środków finansowych na prowadzenie swojej działalności.  

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że np. w rozmowach z samorządowcami z Litwy 

często słyszy się pretensje, iż młodzież mająca polskie korzenie, nie ma dostępu do polskiej 

telewizji. Ze strony przedstawicieli polskiej telewizji słyszy się natomiast, że nie ma 

instrumentów, nie ma pieniędzy, aby sprostać tym wszystkim wymaganiom. Wobec 

powyższego, samorządowcy mogą tylko apelować do obywateli Gminy Wyszków, żeby 

płacili abonament, aby dać mediom publicznym instrument w postaci stałego źródła 

finansowania. Zapewnił, że powyższe stanowisko nie ma zabarwienia politycznego. Wszyscy, 

zarówno radni jak i władze gminy uważają, że aby wymagać od telewizji, należy dać jej 

właśnie stałe źródło finansowania. Burmistrz uważa również, że koledzy samorządowcy 

z innych samorządów podejmą tą inicjatywę i podobne stanowiska będą przyjmowane przez 

rady innych miast i gmin. 

Radni przez aklamację przyjęli Stanowisko Rady Miejskiej w Wyszkowie w sprawie 

promocji obowiązku wnoszenia opłaty abonamentowej oraz systemowego rozwiązania 

problemu finansowania mediów publicznych.  

P. Henryk Cichecki – członek Zarządu Polskiego Radia oraz członek TVP podziękował 

inicjatorom i wszystkim radnym za przyjęcie stanowiska. Uważa, że to działanie na pewno 

znajdzie odzew wśród obywateli oraz firm, które zobowiązane są do płacenia abonamentu, 

ponieważ wie, jakim autorytetem cieszy się samorząd wśród społeczeństwa. 
 

P. Biernacki -Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach do godz. 10.50. 

Po przerwie P. Biernacki wznowił obrady sesji. 
 

Ad. 9. 

1) P. Gołębiewska – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawiła 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/130/11 Rady Miejskiej w Wyszkowie 

z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Narkotycznych i Innych Uzależnień na rok 

2012 w Gminie Wyszków. Poinformowała, że ze względu na rozpoznane potrzeby ze strony 

szkół na początku 2012 roku, zgłaszane w ramach organizowania Wyszkowskich Dni 

Profilaktyki, należało zmienić zapisy w programie, zwłaszcza w obszarze przeciwdziałania 

narkomanii. Jednocześnie w stosunku do pierwotnej uchwały, należało zastosować nowe 

nazewnictwo punktu, tj. Punktu Promocji Zdrowia i Profilaktyki.  
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P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXII/170/12 zmieniającą uchwałę Nr XVIII/130/11 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Narkotycznych 

i Innych Uzależnień na rok 2012 w Gminie Wyszków. 
 

2,3,4) Z-ca Burmistrza – P. Warpas przedstawił projekt uchwał w sprawie likwidacji 

Szkoły Podstawowej w Olszance, projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły w Łosinnie 

oraz projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Skuszewie 

i przekształcenia w Szkołę Filialną podporządkowaną organizacyjnie Szkole 

Podstawowej nr 3 im. Jana Hempla wchodzącej w skład Zespołu Szkół „Rybienko 

Leśne” w Wyszkowie. Przypomniał, że w dniu 30 stycznia 2012 r. z inicjatywy rodziców 

uczniów, Rada Miejska podjęła uchwały w sprawie zamiaru likwidacji z dniem 31 sierpnia 

2012 Szkoły Podstawowej  w Olszance i Szkoły Podstawowej w Łosinnie. Tym samym 

odstąpiła od przekształcenia ww. szkół w szkoły filialne z oddziałami 0-III, 

podporządkowanymi organizacyjnie Szkole Podstawowej w Leszczydole Starym. 

Społeczność rodziców, zarówno w jednej jak i w drugiej szkole wyraziła wolę, aby te szkoły 

w strukturze organizacyjnej 0-VI, poprowadziła organizacja pozarządowa. Rodzice wskazali, 

by szkoły poprowadziło Stowarzyszenie „Przyjazny Krąg”. O zamiarze likwidacji szkół, 

urząd powiadomił Mazowieckiego Kuratora Oświaty oraz zaciągnął opinię związków 

zawodowych. Kurator wyraził negatywną opinię w sprawie zamiaru likwidacji szkół 

w Olszance i Łosinnie, natomiast pozytywną co do szkoły w Skuszewie. P. Warpas zauważył, 

że w dwóch przypadkach (szkoła w Olszance i Łosinnie), Kurator wydaje opinię w stosunku 

do zamiaru likwidacji tych szkół. W uchwałach  nie jest zapisane, że szkoły będą dalej 

funkcjonowały, że przejmie je Stowarzyszenie. Zwrócił się z prośbą o podjęcie powyższych 

uchwał, gdyż bez nich, Stowarzyszenie nie będzie mogło dalej prowadzić swojej działalności. 

Ponadto podjęcie tych uchwał, zakończy proces reorganizacji sieci szkół podstawowych na 

terenie Gminy Wyszków. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki dot. trzech 

przedstawionych powyżej projektów uchwał. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. dot. trzech przedstawionych powyżej projektów uchwał. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury 

dot. trzech przedstawionych powyżej projektów uchwał. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych dot. 

trzech przedstawionych powyżej projektów uchwał. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły 

Podstawowej w Olszance. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -16, przeciw – 0, wstrzym. się – 3), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXII/171/12 w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej 

w Olszance. 
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły 

Podstawowej w Łosinnie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -16, przeciw – 0, wstrzym. się – 3), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXII/172/12 w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej 

w Łosinnie. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie likwidacji w sprawie 

likwidacji Szkoły Podstawowej w Skuszewie i przekształcenia w Szkołę Filialną 

podporządkowaną organizacyjnie Szkole Podstawowej nr 3 im. Jana Hempla wchodzącej 

w skład Zespołu Szkół „Rybienko Leśne” w Wyszkowie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -16, przeciw – 1, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXII/173/12 w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej 

w Skuszewie i przekształcenia w Szkołę Filialną podporządkowaną organizacyjnie 

Szkole Podstawowej nr 3 im. Jana Hempla wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

„Rybienko Leśne” w Wyszkowie. 
 

5) P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przekazania Gminie Brańszczyk odcinka ul. Dębowej (drogi gminnej 

nr 440773W) położonej w miejscowości Leszczydół Nowiny. Poinformowała, że Gmina 

Brańszczyk zwróciła się z propozycją wspólnej realizacji inwestycji, polegającej na budowie 

nawierzchni asfaltowej na drodze gminnej relacji Wyszków-Leszczydół Nowiny-Jaszczułty. 

Ze względu na fakt, że droga w przeważającej części leży na terenie Gminy Brańszczyk, 

liderem projektu będzie Gmina Brańszczyk. W związku z powyższym konieczne jest, aby 

Gmina Wyszków przekazała Gminie Brańszczyk w tymczasowy zarząd odcinka drogi 

nr 440773W - ul. Dębowej położonej w miejscowości Leszczydół Nowiny, o długości 

0,85 km.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXII/174/12 w sprawie przekazania Gminie Brańszczyk odcinka 

ul. Dębowej (drogi gminnej nr 440773W) położonej w miejscowości Leszczydół Nowiny. 
 

6) P. Boryszewska – Podinspektor w Wydziale Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom. Poinformowała, 

że proponuje się nadanie nazwy „Wiśniowa”, „Sosnowa”, „Jaśminowa”, „Kwiatowa”, 

„Kardynała Stefana Wyszyńskiego” ulicom położonym w Lucynowie Dużym. Propozycja ta 

została pozytywnie zaopiniowana na posiedzeniu Komisji Promocji i Kultury w dniu 

19 marca 2012r.  

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXII/175/12 w sprawie nadania nazw ulicom. 
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7) P. Boryszewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom. 

Poinformowała, że proponuje się nadanie nazwy „Białostocka” i „Kwiatowa” ulicom 

położonym w Natalinie. Propozycja ta została pozytywnie zaopiniowana na posiedzeniu 

Komisji Promocji i Kultury w dniu 19 marca 2012r.  

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXII/176/12 w sprawie nadania nazw ulicom. 
 

8) P. Kozon – Kierownik w Wydziale Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w trybie przetargu i wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

Poinformowała, że Burmistrz proponuje, aby radni zwolnili z obowiązku zbycia w drodze 

przetargu i wyrazili zgodę na  sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości położonej 

przy ul. Łącznej o łącznej powierzchni 4737 m² na rzecz Wyszkowskiego Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego. Ww. nieruchomość zostanie przeznaczona pod budownictwo 

mieszkaniowe. Wartość nieruchomości wynikająca z operatu szacunkowego wynosi 

1.056.000 zł. (222,93 zł/m²). Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na komisjach. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXII/177/12 w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w trybie 

przetargu i wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Wyszków. 
 

9) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Wyszków. Poinformowała, że Burmistrz proponuje sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości położonej w Wyszkowie przy ul. Leśnej, o powierzchni 3482 m² na rzecz 

właściciela nieruchomości przyległej, w celu poprawienia warunków zagospodarowania tych 

działek. Gmina planuje odkupienie tych dwóch nieruchomości w celu dalszej sprzedaży. Jest 

inwestor zainteresowany kupnem zarówno tych nieruchomości jak i sąsiednich, o łącznej 

powierzchni ok. 5 ha. Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na komisjach. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXII/178/12 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 



 

 

 

7 

 

10) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru ul. Sosnowej. 

Poinformowała, że powyższy plan przewiduje tam docelowo, przeznaczenie usługowo – 

mieszkaniowe. Projekt planu nie budził większych emocji. Po dwukrotnym wyłożeniu planu, 

Burmistrz nie uwzględnił tylko jednej uwagi.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Kozon poinformowała, że załącznikiem nr 2 do powyższej uchwały są rozstrzygnięcia 

w sprawie uwag wniesionych do projektu planu. W związku z powyższym, rada musi 

przegłosować uwagę, która została zgłoszona do planu, a nie została uwzględniona przez 

Burmistrza Wyszkowa. Następnie P. Kozon omówiła zgłoszoną uwagę. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ROZSTRZYGNIĘCIE O SPOSOBIE ROZPATRZENIA UWAG 

DO PROJEKTU MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO  

MIASTA WYSZKOWA DLA OBSZARU UL. SOSNOWEJ 

 
Uwagi po I wyłożeniu planu: 

L

p 

Data 

wpływu 

uwagi 

Nazwisko i 

imię, 

nazwa jednostki 

organizacyjnej 

i adres 

zgłaszającego 

uwagi 

Treść uwagi 

Oznaczenie 

nieruchomości, 

której dotyczy 

uwaga 

Ustalenia projektu planu  

dla nieruchomości, 

której dotyczy uwaga 

Rozstrzygnięcie 

Burmistrza 

Wyszkowa 

w sprawie 

rozpatrzenia 

uwagi 

Rozstrzygnięcie 

Rady Miejskiej                     

w Wyszkowie 

w sprawie 

rozpatrzenia 

uwagi 

 

 

 
 

 

 

Głosowanie radnych: 

U
w

ag
a 

u
w

zg
lę

d
n
io

n
a 

U
w

ag
a 

n
ie

u
w

zg
lę

d
n

io
n

a 

U
w

ag
a 

u
w

zg
lę

d
n
io

n
a 

U
w

ag
a 

n
ie

u
w

zg
lę

d
n

io
n

a 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 

 

 

 

1. 

21.07.2011r Roman 

Orszulak 

ul. Białostocka 

35 

07-200 

Wyszków 

 

Paweł Orszulak 

ul. 

Daszyńskiego 

26 

07-200 

Wyszków 

Wnoszą o zmianę zakresu 

opracowania planu w 

następujący sposób: 

 

„2. Teren zabudowy 

usługowej dla ww działki z 

dopuszczeniem mieszkań 

dla właściciela 

nieruchomości”. 

333 

 

Działka znajduje się w granicach 

terenów: 

12U, 11U, 10U – przeznaczonych pod  

zabudowę usługową, 

 

12KDL, 10aKDL, 05aKDL- 

przeznaczonych pod drogi lokalne, 

 

01KDGP – przeznaczonym pod drogę 

główną ruchu przyśpieszonego 

  

 

 

 

+ 

  

 

 

 

+ 

 

„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 18 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” - 2 

 

 

 

 



Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru 

ul. Sosnowej.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXII/179/12 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru ul. Sosnowej.  

 

11) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru obejmującego osiedle 

„Zakręzie”. Poinformowała, że podstawowym zadaniem planu jest określenie warunków 

zabudowy i zasad zagospodarowania terenu. Obecnie obowiązujący plan przewiduje na tym 

terenie zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, mieszkaniową jednorodzinną i zagrodową, 

usługową z dopuszczeniem budynku mieszkalnego dla właściciela, mieszkaniowo-usługową, 

teren usług komunikacyjnych, usług turystyki, upraw rolnych, zieleni leśnej i zadrzewień, 

zieleni łęgowej, śródpolnej oraz dolin rzek. Nowy plan zagospodarowania pozwoli realizować 

na tym terenie zabudowę mieszkaniowo - usługową, wyznaczy teren przemysłowo-

produkcyjno-usługowy, oraz obsługi technicznej miasta. Ponadto pozwoli stworzyć nowy 

układ komunikacyjny uwzględniając już istniejący.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Kozon poinformowała, że do projektu planu wpłynęło wiele uwag. Część z nich została 

uwzględniona przez Burmistrza Wyszkowa, natomiast dziesięć uwag pozostało przez 

Burmistrza nieuwzględnionych. W związku z powyższym, rada musi przegłosować uwagi, 

które zostały zgłoszone do planu, a nie zostały uwzględnione przez Burmistrza Wyszkowa. 

Następnie P. Kozon omówiła zgłoszone uwagi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ROZSTRZYGNIĘCIE W SPRAWIE UWAG DO MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO  

miasta Wyszkowa dla obszaru obejmującego osiedle „Zakręzie” 

 

Lp. 

Data 

wpływ

u 

uwagi 

Nazwisko i imię, 

nazwa jednostki 

organizacyjnej i 

adres 

zgłaszającego 

uwagi 

Treść uwagi 

Oznaczenie 

nieruchomo

ści, której 

dotyczy 

uwaga 

Ustalenia projektu planu dla 

nieruchomości, której dotyczy 

uwaga 

Rozstrzygnięcie 

Burmistrza Wyszkowa 

w sprawie rozpatrzenia 

uwagi 

Rozstrzygnięcie 

Rady Miejskiej  

w Wyszkowie 

w sprawie rozpatrzenia 

uwagi Głosowanie radnych: 

Uwaga 

uwzglę-

dniona 

Uwaga 

nieuwzglę-

dniona 

Uwaga 

uwzglę-

dniona 

Uwaga 

nieuwzglę-

dniona 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 

1 09.01. 

2012r. 

Frąckiewicz 

Józef  

ul. Zakręzie 30A 

07-200 

Wyszków 

Wnosi uwagę, w której prosi 

o: 

1. Zlikwidowanie drogi 

(14.KDD) przebiegającej tuż 

za posesją położoną na działce 

nr 4593 i na części działki nr 

4592.  

 

2. Przesunięcie drogi 9.KDX 

w stronę zabudowy 

mieszkaniowej.  

 

3. Poszerzenie o 2m ciągu 

pieszo-jezdnego (oznaczonego 

symbolem 10.KDX), który 

umożliwiłby połączenie drogi 

wyjazdowej z działki nr 4593 

z drogą 14.KDD. 

dz. nr 4592, 

4593 - Obręb 

0001 

Wyszków 

Działki objęte uwagą znajdują się w 

granicach terenów: 

5.RM/MN - przeznaczonego pod 

zabudowę zagrodową i mieszkaniową 

jednorodzinną, 

14.KDD, 9.KDD - przeznaczonych 

pod tereny dróg publicznych 

dojazdowych. 

 

Uwaga odnosi się też do ciągów 

pieszo-jezdnych: 

- oznaczonego symbolem 9.KDX - o 

szerokości w liniach 

rozgraniczających wynoszącej 10m, 

- oznaczonego symbolem 10.KDX - o 

szerokości w liniach 

rozgraniczających wynoszącej 3,5m. 

  

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

  

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” – 0 
 
 
„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” – 0 
 
 
„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” - 0 

2 27.01. 

2012r. 

Gębiccy Barbara 

i Włodzimierz 

ul. Zakręzie 30 

07-200 

Wyszków 

Wnoszą uwagę, w której 

proszą o: 

1. Przeznaczenie pod 

budownictwo mieszkaniowe 

jednorodzinne w sposób 

bezwarunkowy części działki 

nr 4591/1 położonej w strefie 

ochronnej skarpy doliny Bugu. 

dz. nr 4591/1 

- Obręb 0001 

Wyszków 

Działka znajduje się w granicach 

terenów: 

2.MN/RM - przeznaczonego dla 

zabudowy mieszkaniow.jednorodzinn. 

z dopuszczeniem zabudowy 

zagrodowej; 

5.RM/MN – przeznacz. dla zabudowy 

zagrodowej i mieszkan. jednorodzinn; 

  

+ 

 

 

 

 

 

 

  

+ 

 

 

 

„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” – 0 
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2. Dokonanie warunkowego 

zapisu dla terenu oznaczonego 

jako obszar potencjalnie 

zagrożony ruchami masowymi 

ziemi - możliwość zabudowy 

po wykonaniu badań 

geologicznych 

potwierdzających odpowiednią 

dla zabudowy nośność gruntu. 

 

3. Przedłużenie, do granicy 

działki nr 4591/1, 

projektowanej drogi 

dojazdowej, oznaczonej 

symbolem 14.KDD. 

 

4. Przesunięcie w kierunku 

południowym projektowanej 

drogi 8.KDX, tak aby górna 

granica zatoki pokrywała się z 

granicą działki nr 4591/1. 

 

7.R/ZN - tereny przeznaczone na cele 

gospodarki rolnej, głównie w postaci 

upraw łąkowych, objęte formami 

ochrony przyrody; 

14.KDD - przeznaczonego do 

pełnienia funkcji drogi dojazdowej;  

8 i 9 KDX - przeznaczonych do 

pełnienia funkcji ciągów pieszo-

jezdnych. 

 

Dodatkowo część działki nr 4591/1 

znajduje się w granicach:  

- strefy ochronnej skarpy doliny Bugu, 

w której wprowadzanie nowej 

zabudowy dopuszcza się wyłącznie w 

obrębie obszarów wydzielonych 

nieprzekraczalnymi liniami zabudowy; 

- obszarów potencjalnie zagrożonych 

ruchami masowymi ziemi. 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 
„ za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” – 0 
 
 
 
„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” – 0 
 
 
 
„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 19 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” - 0 
 

3 01.02. 

2012r. 

Mieszkańcy ul. 

Zakręzie:  

Gębicka 

Barbara,  

Gębicki 

Włodzimierz,  

Frąckiewicz 

Józef,  

Pietruszka Ariel,  

Pawłowska 

Janina,  

Łapiński Jan,  

Łapińska 

Grażyna,  

Kania Piotr, 

Łapińska 

Marianna 

 

Wnoszą uwagę, w której 

proszą o poszerzenie i 

przedłużenie istniejącego 

ciągu jezdno pieszego 

(10.KDX) z istniejących 3m do 

5m.  

 Teren 10.KDX - przeznaczony jest do 

pełnienia funkcji ciągu pieszo-

jezdnego, o szerokości w liniach 

rozgraniczających wynoszącej 3,5m. 

  

 

 

 

 

+ 

  

 

 

 

 

+ 

 

 
 
 
„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 19 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” - 0 

4 06.02. 

2012 

Vogt  

Marian 

Wnosi uwagę, w której prosi o 

dokonanie następujących 

dz. nr 4539/1 

- Obręb 0001 

Działka znajduje się w granicach 

terenów: 

  

 

   

 



 

 

 

12 

ul. Zakręzie 69 

07-200 

Wyszków 

zmian w projekcie planu:  

1. Przeznaczenie części działki 

nr 4539/1 od strony północnej, 

o powierzchni 1000m², pod 

usługi o przeznaczeniu tak jak 

w projekcie planu dla obszaru 

oznaczonego symbolem 

MN/U. 

 

2. Przeznaczenie drugiej części 

działki nr 4539/1, pomiędzy 

terenem, o którym mowa w 

pkt. 1 a terenem zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej, 

pod budownictwo 

mieszkaniowe jednorodzinne, 

z możliwością podziału tej 

działki w przypadku budowy 

budynku mieszkalnego w 

zabudowie bliźniaczej lub 

wolnostojącej. 

Wyszków 1.UP - przeznaczonego dla usług 

nieuciążliwych z dopuszczeniem 

produkcji nieuciążliwej, 

5.MN/U - przeznaczonego dla 

zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej i usług podstawowych. 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 19 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” - 0 
 

 

 

 

za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 19 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” - 0 

5 07.02. 

2012r. 

Gałązka 

Krzysztof 

ul. Zakręzie 71 

07-200 

Wyszków 

Wnosi uwagę, w której prosi 

o: 

- przeznaczenie całej działki nr 

4539/5 pod budownictwo 

mieszkaniowe jednorodzinne, 

z możliwością jej podziału na 

mniejsze działki. 

dz. nr 4539/5 

- Obręb 0001 

Wyszków 

Działka znajduje się w granicach 

terenów: 

1.UP - przeznaczonego dla usług 

nieuciążliwych z dopuszczeniem 

produkcji nieuciążliwej, 

5.MN/U - przeznaczonego dla 

zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej i usług podstawowych. 

  

 

+ 

  

 

+ 

 

 
„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” - 0 

6 07.02. 

2012r. 

Samsel Teresa 

ul. Zakręzie 73 

07-200 

Wyszków 

Wnosi uwagę, w której prosi 

o: 

- przeznaczenie całej działki nr 

5562/2 pod budownictwo 

mieszkaniowe jednorodzinne, 

z możliwością jej podziału na 

mniejsze działki. 

dz. nr 5562/2 

- Obręb 0001 

Wyszków 

Działka znajduje się w granicach 

terenów: 

1.UP - przeznaczonego dla usług 

nieuciążliwych z dopuszczeniem 

produkcji nieuciążliwej, 

5.MN/U - przeznaczonego dla 

zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej i usług podstawowych, 

1.KDL - przeznaczonego do pełnienia 

funkcji drogi lokalnej. 

  

 

 

+ 

  

 

 

+ 

 

 

 
 
„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” - 0 

7 07.02. 

2012r. 

Zyśk Małgorzata 

ul. Zakręzie 52 

07-200 

Wyszków 

Wnosi uwagę, w której prosi 

o: 

- przeznaczenie całej działki nr 

4573/7 pod budownictwo 

dz. nr 4573/7 

- Obręb 0001 

Wyszków 

Działka znajduje się w granicach 

terenów: 

2.UP - przeznaczonego dla usług 

nieuciążliwych z dopuszczeniem 

  

 

+ 

  

 

+ 

 

„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
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mieszkaniowe jednorodzinne, 

z możliwością jej podziału na 

mniejsze działki. 

produkcji nieuciążliwej, 

2.U/P/S - przeznaczonego na cele 

usługowe, produkcyjne i 

magazynowo-składowe, 

7 i 8 KDL - przeznaczonych do 

pełnienia funkcji dróg lokalnych. 

„wstrzym. się” - 0 

8 07.02. 

2012r. 

Krajewska 

Jolanta 

ul. Zakręzie 69A 

07-200 

Wyszków 

Wnosi uwagę, w której prosi 

o: 

- przeznaczenie całej działki nr 

4539/2 pod budownictwo 

mieszkaniowe jednorodzinne, 

z możliwością jej podziału na 

mniejsze działki. 

dz. nr 4539/2 

- Obręb 0001 

Wyszków 

Działka znajduje się w granicach 

terenów: 

1.UP - przeznaczonego dla usług 

nieuciążliwych z dopuszczeniem 

produkcji nieuciążliwej, 

5.MN/U - przeznaczonego dla 

zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej i usług podstawowych. 

  

 

 

+ 

  

 

 

+ 

 

 
„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” - 0 

9 07.02. 

2012r. 

Grono Danuta i 

Marek 

ul. Jarzębinowa 

2 

07-200 

Wyszków 

Wnoszą uwagę, w której 

proszą o: 

- zmianę przeznaczenia działki 

nr 4554/2 na MN/U tj. tereny 

przeznaczone dla zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej 

i usług podstawowych.  

dz. nr 4554/2 

- Obręb 0001 

Wyszków 

Działka znajduje się w granicach 

terenu:  

1.MN/RM - przeznaczonego dla 

zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej z dopuszczeniem 

zabudowy zagrodowej. 

  

 

+ 

  

 

+ 

 

 
„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” - 0 

10 07.02. 

2012r. 

Lewandowscy 

Helena i 

Waldemar 

ul. Prosta 10/23 

07-202 

Wyszków 

Wnoszą uwagę, w której 

wyrażają sprzeciw wobec: 

 

1) zmniejszenia powierzchni 

zabudowy na działce nr 

4577/8, 

 

 

 

 

2) wprowadzania zabudowy 

zagrodowej na osiedlu 

„Zakręzie”. 

dz. nr 4577/8 

- Obręb 0001 

Wyszków 

Działka znajduje się w granicach 

terenów:  

2.RM/MN - przeznaczonego dla 

zabudowy zagrodowej i 

mieszkaniowej jednorodzinnej, 

2.R/ZN - przeznaczonego na cele 

gospodarki rolnej, głównie w postaci 

upraw łąkowych, objętego formami 

ochrony przyrody. 

Dodatkowo:  

- działka nr 4577/8 znajduje się w 

granicach strefy ochronnej skarpy 

doliny Bugu, w której wprowadzanie 

nowej zabudowy dopuszcza się 

wyłącznie w obrębie obszarów 

wydzielonych nieprzekraczalnymi 

liniami zabudowy, 

- część działki nr 4577/8 znajduje się 

w granicach obszarów potencjalnie 

zagrożonych ruchami masowymi 

ziemi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

+ 

  

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 
„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” – 0 
 
 
 
 

„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” - 0 

 



Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru 

obejmującego osiedle „Zakręzie”.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXII/180/12 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru obejmującego osiedle 

„Zakręzie”. 
 

12) P. Kozak – Podinspektor w Referacie ds. Pozyskiwania Środków Finansowych  

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy  Miejscowości 

Leszczydół – Działki na lata 2012 – 2019. Poinformowała, że powyższy plan jest 

niezbędnym załącznikiem przy składaniu wniosku o pozyskanie środków w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich. Najważniejszym punktem tego planu jest opis zadania 

priorytetowego, czyli dokończenie inwestycji wybudowania budynku, który ma służyć za 

klubo-kawiarnię mieszkańcom okolicznych miejscowości. Aby zakończyć tę inwestycję, 

potrzeba środków finansowych, które można pozyskać z zewnątrz. Będzie to możliwe dopiero 

po wcześniejszym uchwaleniu powyższego Planu Odnowy Miejscowości. Ponadto Plan 

Odnowy zawiera wieloletni plan inwestycyjny, który przewiduje również w następnych latach 

budowę boiska wielofunkcyjnego przy świetlicy, budowę drogi, budowę chodnika. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXII/181/12 w sprawie w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Leszczydół – Działki na lata 2012 – 2019. 
 

13) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2043. Poinformował, że 

proponowane zmiany obejmują m.in. zwiększenie o kwotę 150.000 zł wydatków w 2013 roku 

na realizację przedsięwzięcia: „Budowa świetlicy w Leszczydole”. W związku ze zmianą 

w zakresie przedsięwzięć, zmniejszeniem kwoty dochodów w budżecie oraz zwiększeniem 

deficytu, zmianie ulega również załącznik nr 1 projektu uchwały. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXII/182/12 zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2043. 
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14) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wyszków na 2012 rok. Poinformował, że proponowane zmiany w uchwale to m.in.: 

 zmniejszenie dochodów z tyt. udziału gminy w podatkach, stanowiących dochód 

budżetu państwa o kwotę 996.380 zł; 

 zmniejszenie dochodów z tytułu zmniejszenia subwencji oświatowej o kwotę 

605.129 zł; 

 zwiększenie dochodów z tytułu dofinansowania na termomodernizację placówek 

oświatowych o kwotę 809.390 zł; 

 zmniejszenie wydatków o 350.000 zł (dotacja dla powiatu); 

 zwiększenie wydatków o kwotę 10.000 zł na wykonanie projektu budowy 

ul. Pogodnej; 

 zwiększenie wydatków o kwotę 60.000 zł na remont remizy w Rybnie; 

 zwiększenie wydatków o kwotę 280.000 zł budowę chodników, ciągów pieszo – 

rowerowych, miejsc postojowych. Kwota najprawdopodobniej zostanie przeznaczona 

na budowę parkingu przy szpitalu. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXII/183/12 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2012 rok. 
 

15) P. Biernacki poinformował, że następny projekt uchwały, dot. zatwierdzenia planów 

pracy komisji stałych Rady Miejskiej na 2012 rok, przedstawią Przewodniczący 

poszczególnych Komisji. 

P. Abramczyk przedstawił plan pracy Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska przedstawiła plan pracy Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił plan pracy Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił plan pracy Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXII/184/12 w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji 

stałych Rady Miejskiej na 2012 rok. 
 

16) P. Stępkowska – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie ustanowienia sztandaru miasta Wyszków. Poinformowała, że Komisja 

Heraldyczna po wspólnych uzgodnieniach, pozytywnie zaopiniowała projekt sztandaru miasta 

Wyszkowa. Jedną z ważniejszych zmian, która została wprowadzona w stosunku do 

poprzedniego projektu, to taka, że drzewce sztandaru wykonane jest z tłoczonego drewna, 

zwieńczone odlanym w metalu wizerunkiem obelisku Wazów, a druga zmiana to taka, że 
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liście laurowe zostały zastąpione liśćmi dębowymi. Co do zasad używania sztandaru, to 

zostały one ustalone w oparciu o wzory stosowane w innych miastach. Uroczyste przekazanie 

sztandaru, ma mieć miejsce w sierpniu, podczas obchodów 510-lecia Wyszkowa, kiedy to 

planowany jest również przyjazd do Wyszkowa Prezydenta RP. Projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na komisjach. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXII/185/12 w sprawie ustanowienia sztandaru miasta 

Wyszków. 
 

17) Burmistrz – P. Nowosielski przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwały 

zmieniającej Uchwałę Nr XXXVI/273/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

30 kwietnia 2009 r. w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów 

zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa), przeznaczonych do spożycia 

poza miejscem sprzedaży, jak i w miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania na terenie 

Gminy Wyszków miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. Poinformował, 

że w toku dyskusji, która toczyła się między ostatnią sesją a obecną, rodził się projekt zmiany 

przedmiotowej uchwały. Niektóre pomysły na jej zmianę były mniej, a niektóre dużo dalej 

idące niż ten projekt, który został radnym przedłożony. Przedstawiony projekt uchwały jest 

wyrazem pewnego kompromisu radnych i wprowadza w obowiązującej uchwale następujące 

zmiany: w punkcie gdzie wyszczególnione są obiekty, przy których w odległości nie 

mniejszej niż 100 m nie mogą znajdować się punkty sprzedaży napojów alkoholowych, 

wykreślić cmentarze, szpitale i przedszkola. Poinformował, że proponowana zmiana 

w uchwale nie może być traktowana tylko jako sprawa PSS „Społem”. Z otrzymanych 

informacji wynika, że już trzy podmioty mają, albo będą miały problemy z prowadzeniem 

swojej działalności w związku z powstałymi obok obiektami, traktowanymi w uchwale jako 

chronione. Uważa, że jeżeli poszczególne podmioty spełniają wszystkie kryteria określone w 

ustawie i uchwale, kryteria dotyczące porządku publicznego, obyczajnych zachowań 

i zwykłej przyzwoitości, należy umożliwić działanie zarówno jednym jak i drugim. 

Poinformował, że kontrole, które gmina przeprowadza przy pomocy Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, będą dalej przeprowadzane, a  wyciągane wnioski będą 

stanowczo wprowadzane w życie, bez żadnego pobłażania.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Turek spytał, czy były jakieś incydenty w punktach sprzedaży napojów alkoholowych na 

terenie Gminy Wyszków? 
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P. Wysocki – Komendant Straży Miejskiej poinformował, że zdarzały się drobne 

incydenty, które zazwyczaj kończyły się upomnieniem lub ukaraniem mandatem.  

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że w poprzedniej kadencji była taka sytuacja, że 

w jednym ze sklepów, ze względu na łamanie przepisów ustawy i uchwały, zostało wszczęte 

postepowanie administracyjne i cofnięte zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych. 

P. Szczerba zauważył, że na komisji była mowa o usunięciu z uchwały tylko przedszkoli, 

jako obiektu chronionego. Zgadza się z tym rozwiązaniem, natomiast uważa, że należy 

zastanowić się nad zasadnością usunięcia z uchwały pozostałych obiektów chronionych, czyli 

szpitali i cmentarzy. Sądzi, że pozwolenie na usytuowanie punktów sprzedaży napojów 

alkoholowych przy cmentarzach, może być przyczyną dewastacji tych cmentarzy, natomiast 

usytuowanie punktów przy szpitalu, gdzie znajduje się poradnia leczenia uzależnień, będzie 

zachętą i pewną pokusą dla pacjentów tej poradni. W związku z powyższym, P. Szczerba 

zgłosił wniosek formalny, aby z obowiązującej na dzień dzisiejszy uchwały, nie wykreślać 

cmentarzy i szpitali, jako obiektów chronionych. 

P. Mickiewicz wyraził negatywną opinię dotyczącą projektu tej uchwały. 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że projekt powyższej uchwały został wniesiony 

do porządku obrad po tym, jak po ostatniej sesji grupa radnych zwróciła się z prośbą o 

podjęcie jeszcze raz inicjatywy w sprawie tej uchwały. Grupa ta uważała bowiem, że 

poprzednio podjęta uchwała wprowadziła zbyt małe zmiany w stosunku do ich oczekiwań.  

P. Dziubłowski uważa, że do każdego wniosku o wdanie zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych, urząd powinien podchodzić indywidualnie. 

P. Turek uważa, że ilość punktów sprzedaży napojów alkoholowych nie ma wpływu na ilość 

spożycia alkoholu. Uważa, że przyznając rację P. Szczerbie, należałoby pozamykać 

praktycznie wszystkie punkty sprzedaży, bo zawsze znalazłby się jakiś powód żeby to zrobić. 

P. Biernacki poddał pod głosowanie wniosek formalny P. Szczerby, aby z obowiązującej na 

dzień dzisiejszy uchwały, nie wykreślać cmentarzy i szpitali, jako obiektów chronionych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -10, przeciw –10, wstrzym. się – 0), 

odrzucili powyższy wniosek. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -12, przeciw – 4, wstrzym. się – 4), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXII/186/12 w sprawie uchwały zmieniającej Uchwałę 

Nr XXXVI/273/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 kwietnia 2009 r. w sprawie 

ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5% alkoholu 

(z wyjątkiem piwa), przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży, jak 

i w miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania na terenie Gminy Wyszków miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

P. Mazurek – współwłaścicielka i dyrektorka niepublicznego przedszkola „Bezpieczny 

Przedszkolak”, przy którym znajduje się sklep PSS „Społem”, poinformowała, że zarówno 

dyrekcja, pracownicy oraz rodzice dzieci uczęszczających do tego przedszkola nie są 

przeciwni, aby sklep ze stoiskiem alkoholowym dalej tam funkcjonował. Poinformowała, że 

przez 3 lata działalności przedszkola, nie zanotowano tam żadnych negatywnych zdarzeń. 
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Ad. 10. 

P. Stępkowska – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu przedstawiła 

Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Wyszków z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2011 rok” (załącznik nr 3 do protokołu). 
 

Ad. 11. 

P. Mróz – Dyr. Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła Ocenę zasobów pomocy 

społecznej w Gminie Wyszków (załącznik nr 4 do protokołu). 
 

Ad. 12. 

Przewodniczący Komisji Stałych Rady Miejskiej, przedstawili sprawozdania z działalności 

poszczególnych Komisji za 2011 rok: 

P. Rojek – złożył sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej; 

P. Abramczyk -  złożył sprawozdanie z działalności Komisji Finansów i Gospodarki; 

P. Piórkowska – złożyła sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty i Spraw Społecznych; 

P. Wróbel – złożył sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych; 

P. Chodkowski – złożył sprawozdanie z działalności Komisji Promocji i Kultury. 
 

Ad. 13. 

P. Abramczyk przypomniał, że na dzisiejszej sesji, została podjęta uchwała w sprawie 

zwolnienia z obowiązku zbycia w trybie przetargu i wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. Nieruchomość ta ma być 

zbyta pod budownictwo mieszkaniowe na rzecz Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego. W związku z tym, poprosił Prezesa WTBS – P. Rutkowskiego o przybliżenie 

tematu, dotyczącego planowanej budowy bloku komunalnego. 

P. Rutkowski – Prezes WTBS poinformował, że WTBS realizuje zadania budownictwa 

mieszkaniowego już od 1998 roku. Pomimo tego, że program wsparcia społecznego 

budownictwa mieszkaniowego został wygaszony, to zainteresowanie tego typu mieszkaniami 

nie maleje. W Wyszkowie, na dzień dzisiejszy liczba chętnych wynosi ok. 200 osób. 

Warunkiem budowy bloku mieszkalnego jest posiadanie terenu, o co nie jest w Wyszkowie 

już tak łatwo. Dodatkowym utrudnieniem dla spółki jest również to, że WTBS jako spółka 

gminna, nie może uczestniczyć w przetargach. Im niższa cena nieruchomości, tym mniejsze 

koszty za 1 m² lokalu. Po oszacowaniu można określić, że udział gruntu w kosztach 1 m² 

lokalu będzie kształtował się na poziomie ok. 260 – 300 zł. WTBS planuje realizację projektu 

w ramach społecznej grupy mieszkaniowej. Polega to na tym, że wkład własny mieszkańca 

będzie wynosił 30 – 50%, natomiast reszta zostanie pokryta z kredytu zaciągniętego przez 

członków społecznej grupy. Jego spłata ma być rozłożona na ok. 25 lat. Kolejność realizacji 

projektu budowy mieszkań, to: nabycie terenu, ogłoszenie przetargu na kredyt oraz 

utworzenie społecznej grupy mieszkaniowej, która liczyłaby ok. 40 osób.  

P. Abramczyk spytał, na kiedy planowane jest rozpoczęcie inwestycji? 

P. Rutkowski poinformował, że spółka postara się, aby inwestycja ruszyła jeszcze w tym 

roku. 
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P. Chodkowski przekazał swój głos P. Bielawskiemu, Przewodniczącemu Społecznego 

Honorowego Komitetu Fundacji sztandaru dla Wyszkowa. 

P. Bielawski - Przewodniczący Społecznego Honorowego Komitetu Fundacji sztandaru 

dla Wyszkowa poinformował, że całkowity koszt wykonania sztandaru Wyszkowa został 

oszacowany na ok. 10.000 zł. Część zebranych pieniędzy zostało już przekazane jako 

pierwsza transza na wyhaftowanie sztandaru. Planowany termin wykonania sztandaru, to 

30 lipca 2012 r. Aby zebrać fundusze na realizację tego przedsięwzięcia, Fundacja wystąpiła 

do licznych wyszkowskich przedsiębiorców, natomiast mieszkańcy mogą wpłacać pieniądze 

na  podany przez Stowarzyszenie nr konta. 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że dziś o godz. 18°° w Panoramie (program 

2 tvp), można będzie obejrzeć  transmisję z tej części obrad sesji, która dotyczyła podjęcia 

przez radnych stanowiska w sprawie tv. Następnie Burmistrz podziękował radnym za 

zakończenie reformy sieci szkół podstawowych na terenie Gminy Wyszków. Uważa, że były 

to słuszne decyzje, ponieważ urząd już otrzymał informację, że w tym roku Gmina otrzyma 

subwencję oświatową obniżoną o 600.000 zł. Można się spodziewać, że takich sytuacji będzie 

więcej. Dodał również, że to nie koniec reform w oświacie. Gminę czeka reforma 

w administracji oświatowej, reforma w zakresie funkcjonowania stołówek, 

termomodernizacja budynków oświatowych, budowa sali gimnastycznej, budowa placów 

zabaw przy przedszkolach. 

P. Dziubłowski zapytał, jak władze miasta mogą pomóc w budowie pomnika honorowego 

obywatela Gminy Wyszków, ks. Stanisława Szulca? 

Burmistrz – P. Nowosielski uważa, że samorząd miejski mógłby sfinansować projekt 

pomnika, natomiast samą budową zajęłaby się parafia. W najbliższym czasie zostaną podjęte 

kroki, by wyłonić artystę, który odpowiadałby za projekty pomnika. Jeżeli rozpoczną się 

jakikolwiek działania, będzie to z radnymi konsultowane. Przewidywana jest również 

możliwość konsultacji ze społeczeństwem i stroną kościelną. Pomnik (nagrobek) ma stanąć 

na cmentarzu miejskim, gdzie został pochowany ks. Stanisław Szulc. 
 

Ad. 14. 

O godzinie 13.35 uznając porządek obrad XXII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej za 

wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej P. Józef Biernacki dokonał zamknięcia obrad. 

 

 

Protokołowała       Sekretarz obrad          Przewodniczący Rady  

 

Bożena Czerwińska  Stanisław Nasiadka   Józef Biernacki 


